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COMISSIÓ ACADÈMICA DE LA FACULTAT DE FÍSICA 

 

Núm.:  4/2008 
Data:  7 de novembre de 2008 
Hora:  15:00 h 
Lloc:  sala de reunions del Deganat 

 

Assistents: 

Eduard Vives, president Esther Pascual 
Francesc Salvat Josep Maria Paredes 
Núria Massons, secretària  
 
S'excusa: Atilà Herms 
 

 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de les actes de la Comissió Acadèmica de 29/04/2008, 22/05/2008 i 09/06/2008. 
2. Informe del vicedegà acadèmic 
3. Informes dels caps d'estudis 
4. Proposta d'assignatures de lliure elecció 
5. Afers de tràmit 
6. Torn obert de paraules 
 

Desenvolupament de la sessió: 

1. Aprovació de les actes de la Comissió Acadèmica de 29/04/2008, 22/05/2008 i 09/06/2008: El president 
obre la sessió i presenta al Dr. Mario Centelles que representa al Departament d'ECM. El president informa que 
encara no està disponible l'esborrany de l'acta de 22/05/2008 i que es farà el possible per que estigui preparat 
per a la propera reunió; així mateix, demana demana si s'està d'acord amb els esborranys de les actes de 
29/04/2008 i 09/06/2008. 

S'ACORDA:  Aprovar les actes de les sessions de 29/04/2008 i 09/06/2008. 

 

2. Informe del vicedegà acadèmic : El Dr. Vives informa que la proposta de grau en Física ha estat enviada a 
l'ANECA i que sembla que ara està en mans dels referees; per tant, s'esperen notícies ben aviat. El grau en 
Enginyeria Electrònica està una mica més endarrerit. 

• En la darrera reunió de coordinació del POP de Física es van anular algunes assignatures per tenir molts pocs 
estudiants matriculats. Es recomana aglutinar alguns màsters per cumplir amb els criteris dels màsters 
professionalitzadors o, si no, convertir-los en màsters de recerca. 

• En la darrera reunió de la CACG es van aprovar diverses normatives: de reconeixement i transferència de 
crèdits, de reconeixement d'activitats institucionals, de modificació i extinció dels plans d'estudis i de realització 
de complements formatius. Es va informar de la resolució de la convocatòria de trams docents (concedits a 
tothom que els va demanar), de la convocatòria de projectes d'innovació docent (s'han concedit 3.000 € dels 
10.000,00 € sol·licitats, a més, s'ha aprovat un projecte presentat pel Dr. A. Pardo amb 0,00 € de pressupost) i 
de la reunió que es va fer al Rectorat per presentar l'informe de l'avaluació continuada que estava basat en 
enquestes fetes als estudiants i al professorat. 
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• S'engeguen les enquestes de l'activitat docent del professorat per al primer semestre d'aquest curs. 

• El president informa del nombre de matriculats en els ensenyaments de la Facultat 

3. Informes dels caps d'estudis : El Dr. A. Herms ha excusat la seva assistència. La Dra. E. Pascual no té cap 
informació rellevant per donar. 

4. Proposta d'assignatures de lliure elecció : La Sra. Massons presenta les propostes rebudes: 

- "Unix-linux administració" que és una assignatura de màster oficial que s'ofereix com a lliure elecció per a un 
ensenyament genèric. 

- Totes les assignatures obligatòries i optatives de Física per als estudiants d'Enginyeria Electrònica. 

- "Observació i instrumentació meteorològica" genèric excepte per als estudiants de Física que han d'haver 
cursat el semestre anivellador en el primer semestre d'aquest curs. 

- "Observant l'Univers: un viatge per l'espai i el temps" adreçada als estudiants de Física i a estudiants de 
secundària. 

S'ACORDA:  Esbrinar si és possible ofertar l'assignatura de màster de la primera proposta com a lliure elecció. 
Aprovar la resta de propostes. 

5. Afers de tràmit : S'han tractat en el punt anterior. 

6. Torn obert de paraules : No hi ha intervencions. 

 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

 

La secretària Vist i plau 

El president 


